

SOCAN music. people. **connected.**
musique. monde. **connectés.**

41 Valleybrook Drive
Toronto, ON, M3B 2S6
www.socan.com
1.866.944.6223

INVOICE

Account Number: [REDACTED]
Invoice Number: [REDACTED]
Invoice Date: 1/11/2021
Invoice Due Date: [REDACTED]

[REDACTED]
MTI Countdowns

[REDACTED] Canada

Tariff Description	Line #	Unit	Fee Breakdown
22F,Sites Web Audio / Audio Websites,2020,Actual	1	Main	[REDACTED]
			Fees Total: [REDACTED]
			HST: [REDACTED]
			Grand Total: [REDACTED]

SOCAN GST/HST # 101077931 RT001

QST Registration 1010390466

Account Number: [REDACTED] Invoice Number: [REDACTED]

For any changes to your contact info, please update below:

Primary Contact Name: _____

Email address: _____

Contact number: _____

Address 1: _____

Address 2: _____

City _____ Province _____ Postal Code _____

Payment Enclosed _____

How To Make A Payment:

www.socan.com | Telephone and Online
Banking | VISA, Mastercard, AMEX |
Cheque made payable to SOCAN, 41
Valleybrook Dr, Toronto, ON, M3B 2S6

When making payment with cheque,
please return this slip or write the invoice #
on the cheque.

To avoid interest charges, we must receive
your payment by the due date.

All amounts are subject to changes in any pending Tariff(s) once approved

Payments:

Visit our website at www.socan.com to find out more about:

- Paying your licence fees with VISA, MasterCard or AMEX (these options apply to some tariffs only)
- Calculating licence fees
- Reporting online
- eStatements

In addition we are pleased to offer you the options of paying your licence fees via telephone and online banking. To take advantage of one of these easy and efficient options, simply contact your financial institution to register. If you're paying by cheque, please make cheque payable to SOCAN, add your account number and/or invoice number (if available) in the memo section.

Fees:

The last approved tariff will continue to apply until a new tariff is approved for the applicable year(s), at which time the licence fees will be adjusted to reflect the current approved tariff. The licence fee, plus applicable taxes, will be calculated in accordance with the terms and based on the information in the most recently filed report form, subject to adjustment to reflect any updated reports or audits pursuant to the tariff. Please be sure to keep records of all information required to calculate the licence fee.

Service Charges:

If a payment is returned or rejected for any reason, a \$35.00 service charge will apply.

Interest Charges:

Interest will be calculated monthly on all invoices on the last day of each month at the Bank of Canada rate fixed on that day, as published by the Bank of Canada, plus one per cent.

Non-payments:

All payments are subject to the terms of your licence. As stated on your music licence form, non-payment of fees or unauthorized use of SOCAN music may result in legal action. Use of music without a valid licence may constitute copyright infringement. Please contact us if you have music uses other than those listed on this invoice of account.

Inquiries:

Please call 1.866.944.6223 or visit www.socan.com for more information.

Tariff(s):

For more information on tariffs, or for a copy of the tariff please consult the Canada Gazette, available on our website at www.socan.com/licensees/music-use or visit the Copyright Board of Canada's website at www.cb-cda.gc.ca

Paielements:

Consultez notre site Internet à www.socan.com pour plus de détails sur les sujets suivants :

- Payer vos frais de licence avec une carte VISA, MasterCard ou AMEX (ces options ne s'appliquent qu'à certains tarifs)
- Calcul des frais de licence
- Déclaration en ligne
- eRelevés

C'est avec plaisir que nous vous offrons également la possibilité de payer vos frais de licence par téléphone ou en ligne. Afin de bénéficier de l'une de ces options faciles et efficaces, veuillez vous inscrire auprès de votre institution financière. En cas de paiement par chèque, prière de le rédiger à l'ordre de la SOCAN en prenant soin d'inscrire votre numéro de compte et/ou votre numéro de facture (si disponible) dans la section mémo.

Redevances:

Le tarif le plus récent s'appliquera jusqu'à l'approbation du nouveau tarif et, à ce moment, les frais de licence seront ajustés en fonction du nouveau tarif. Les frais de licence, plus les taxes applicables, seront calculés conformément aux conditions et sur la base des informations contenues au plus récent rapport soumis et assujetti à des ajustements en fonction de tout rapport ou audit subséquent conformément au tarif applicable. Assurez-vous de conserver des preuves de toute information requise pour le calcul des frais de licence.

Frais de service:

Si un paiement est retourné ou rejeté pour quelque raison que ce soit, des frais de gestion de 35,00 \$ seront appliqués.

Intérêts:

Pour tout solde non payé à son échéance (paiement en retard), le montant d'intérêt mensuel sera calculé le dernier jour du mois, au taux de la Banque du Canada à cette date, plus un pour cent.

Non-paiements:

Tout paiement est sujet aux termes de votre licence. Tel que mentionné dans votre formulaire de demande de licence, le non-paiement des frais de licence ou l'utilisation du répertoire de la SOCAN sans autorisation peut entraîner des procédures juridiques. L'utilisation de musique sans une licence valide constitue une violation du droit d'auteur. Veuillez communiquer avec nous si vous faites d'autres utilisations musicales que celles mentionnées dans le présent relevé de compte.

Questions:

Téléphonez au 1.866.944.6223 ou consultez www.socan.com/fr pour de plus amples informations.

Tarif(s):

Pour plus de détails sur votre tarif ou obtenir une copie, veuillez visiter notre site Internet à www.socan.com/fr. Pour obtenir le texte complet du tarif, veuillez consulter la Gazette du Canada, disponible sur notre site à www.socan.com/fr/licensees/music-use ou bien sur le site de la Commission du droit d'auteur à www.cb-cda.gc.ca

We are committed to handling your personal information responsibly. For more information about SOCAN's Privacy Policy, please visit www.socan.com

Nous nous soucions de traiter vos informations personnelles de façon responsable. Pour plus d'informations sur notre politique de confidentialité, visitez www.socan.com

41 Valleybrook Drive Toronto ON M3B 2S6
T: 800-557-6226 www.socan.ca

TRANSACTION RECORD

TRANSACTION APPROVED - THANK YOU

Payment Details

Transaction Type: PURCHASE

Transaction Amount: [REDACTED]

Order ID: [REDACTED]

Card Num: [REDACTED]

Card Type: [REDACTED]

Resp Code - ISO Code: [REDACTED]

Auth Code: [REDACTED]

Reference Num: [REDACTED]

Date/Time: Jan 11 2021 [REDACTED]

SIGNATURE

Cardholder will pay card issuer above amount pursuant to Cardholder Agreement

Customer Details

Customer ID: [REDACTED]

Email Address: [REDACTED]

Note: